
Obradowała Komisja Edukacji, Kultury i Sportu | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Obradowała Komisja Edukacji, Kultury i
Sportu | 1

29 września 2008
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 Przyjęcie informacji o sytuacji finansowej instytucji kultury w I półroczu 2008 roku oraz zaopiniowanie projektu uchwały
Sejmiku w sprawie ustanowienia nagrody „Świętokrzyska Victoria” to tylko niektóre zagadnienia jakimi zajęła się podczas
obrad Komisja Edukacji, Kultury i Sportu.

 Przyjęcie  informacji  o  sytuacji  finansowej  instytucji  kultury  w  I  półroczu  2008  roku  oraz  zaopiniowanie
projektu uchwały Sejmiku w sprawie ustanowienia nagrody „Świętokrzyska Victoria” to tylko niektóre
zagadnienia jakimi zajęła się podczas obrad Komisja Edukacji, Kultury i Sportu.

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Sejmiku w sprawie ustanowienia nagrody „Świętokrzyska Victoria”.
Radni zaproponowali, by kapituła przyznająca nagrodę liczyła docelowo 15 członków, a także, by w jej skład wszedł
przedstawiciel  Komisji  Samorządu Terytorialnego.  Projekt  zakłada,  że  „Świętokrzyska  Victoria”  będzie  przyznawana
każdego  roku  w  trzech  kategoriach:  osobowość  (dla  przedstawicieli  organizacji  pozarządowych,  społeczników,
regionalistów itp.) samorząd (dla gmin i powiatów) i przedsiębiorstwo.

Radni zapoznali się także z informacją o przebiegu wykonania budżetu województwa za I półrocze 2008 roku z zakresu
samorządu  terytorialnego,  którą  przedstawił  skarbnik  województwa  Zdzisław Wojciechowski.  –  Dochody  zostały
zrealizowane co najmniej w stopniu zadawalającym. W pierwszym półroczu wzrosły one aż o 419 mln złotych -powiedział
Skarbnik. Radni wysłuchali też informacji o sytuacji finansowej instytucji kultury w I półroczu tego roku, którą przedstawił
dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego, Jacek Kowalczyk.
– To jest najlepszy rok w ostatnich dziesięciu latach działalności placówek kultury w województwie świętokrzyskim –
mówił. -Ukończenie budowy i otwarcie Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej to tylko symbol tego, czego aktualnie jesteśmy
świadkami. To bardzo korzystny budżet dla instytucji kultury.

Jacek Kowalczyk przedstawił także założenia programu samorządu województwa świętokrzyskiego pod nazwą „Talenty
Świętokrzyskie”.  W ramach programu mają  być  wspierane  finansowo szczególnie  uzdolnione  artystycznie  lub  naukowo
dzieci i młodzież z terenu naszego województwa.
Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wyraziła  pozytywną  opinię  w  sprawie  projektu  uchwały  dotyczącej
wstrzymania  budowy  siedziby  Oddziału  Terenowego  TVP  S.A  w  Kielcach  przez  TVP  S.A.  W  stanowisku
pozytywnie  zaopiniowanym  przez  radnych  Komisji  czytamy  m.in.:  „Jako  Samorząd  Województwa
Świętokrzyskiego  szczególnie  poruszeni  jesteśmy  decyzją  dotyczącą  wstrzymania  budowy  nowej  siedziby
Oddziału TVP w Kielcach.  Z myślą o tej inwestycji  Sejmik Województwa Świętokrzyskiego już w 2006 roku
zdecydował o sprzedaży Telewizji Polskiej S.A. w Warszawie nieruchomości przy ulicy Ks. Piotra  Ściegiennego w
Kielcach.  Nieruchomość  ta  została  sprzedana  z  90  procentową  bonifikatą,  ponieważ  miała  służyć  ważnemu
celowi społecznemu, jakim była budowa nowej siedziby Oddziału Terenowego TVP w Kielcach. Latem tego roku
rozstrzygnięto  przetarg  i  wyłoniono  wykonawcę  tej  inwestycji.  Według  prezentowanych  w  prasie  prognoz
dyrekcji kieleckiego ośrodka, pierwsze programy z nowego studia miały być nadawane za dwa lata, w 2010
roku.  Decyzja Zarządu Telewizji  Polskiej  S.A. niweczy wszystkie te plany i  stawia pod znakiem zapytania
zasadność decyzji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego o sprzedaży nieruchomości (…).
Biorąc  powyższe pod uwagę,  Sejmik  Województwa Świętokrzyskiego zobowiązuje  Zarząd Województwa do
wystąpienia  do  Prezesa  Zarządu  Telewizji  Polskiej  S.A.  o  zmianę  decyzji  wstrzymującej  budowę  siedziby
Oddziału Terenowego TVP w Kielcach”.
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